



# PIRATES SUPPORT

## Bestyrelsesmøde 3

<b>Udvalg:</b>	Bestyrelsen med suppleanter og udvalgsformænd.		
<b>Tid:</b>	Mandag d. 15/11- 2021.		
<b>Sted:</b>	Klublokale i Gigantium.		
<b>Deltagere:</b>	Dorte, Thomas, Kristian, Martin, Mads og Signe.		
<b>Fraværende:</b>	Nicolai.		
<b>Ordstyrer:</b>	Signe.		
<b>Mødeleder:</b>	Signe.	<b>Referent:</b>	Signe.
<b>Næste møde:</b>			

### Dagsorden:

1. Rikke har valgt at fratræde sin post i bestyrelsen.  
Nyt bestyrelsesmedlem?  
Dorte vil gerne tiltræde som bestyrelsesmedlem i stedet for Rikke.  
Vi vil forsøge at finde en ny suppleant, igennem vores medlemmer og prøve at undersøge via medlemsmail.



# PIRATES SUPPORT

2. Vagtplan for at stå i foyeren.

Vi sløjfer vagtplanen, samtidig tager vi fra kamp til kamp hvad der skal gøres og hvem der skal stå i foyeren.

3. Continental cup?

Pirates skal ikke bruge vores hjælp, grundet Corona og ellers skal vi bare lave stemning. Hvis der er plads i foyeren, står vi der inden Pirates kampene både fredag og lørdag.

4. Flag.

Der skal syes en strop i bunden af flaget, så det holder sammen på stangsættet.

5. Tromme/trommekursus efterspørgsel.

Opsamling på tromme med Loumar. Trommen er ved at falde fra hinanden. (Kristian).

Begge gevind på kopholderen, er også ved at være færdige.

6. Flyers og synlighed. Evt. i Vippen.

Vi er kommet på klapperne i hallen, og vi er samtidig blevet rigtig synlige generelt. Så det underlader vi til at starte med.

7. Evt.